



The German-Australian Chamber offers a wide range of events, which depending on their type are available to a general audience or are exclusive to our members. They can be industry-specific or of a more general nature.



Social

Die **sozialen Events** bieten unseren Mitgliedern einen ein Forum sich in einer lockeren Atmosphäre auszutauschen und geschäftliche wie auch private Kontakte zu knüpfen. Ein AHK Klassiker in dieser Kategorie ist bspw. die "Cruise with the Europeans".

Social events offer our members a relaxed atmosphere to discuss current issues and build new, business-related and private contacts.

A Chamber classic in this category is the ever-popular "Cruise with the Europeans".



Informativ

Bei den **informativen Events** liegt der Fokus auf dem Wissensaustausch, inhaltliche Diskussionen stehen hierbei im Vordergrund.

For **informative events**, the focus lies on the exchange of knowledge, with substantial discussion at the centre of the event.

Our "Evening Forum" is a representative event for this category.



VIP

AHK **VIP Events** handelt es sich um **exklusive Premium Events**, die den CEOs unserer Premium Partner und Executive Members sowie geladenen Mitgliedern vorbehalten sind. Highlight im letzten Jahr waren Veranstaltungen der Kammer im Rahmen der Australia Germany Advisory Group unter Leitung unserer Präsidentin Ms. Lucy AO Turnbull.

Our Chamber **VIP events** are reserved exclusively for C-level management of our Executive Member and Premium Partner companies. One of the highlights from last 2015 included a range of events linked to the Australia Germany Advisory Group, under the leadership of our President Ms Lucy Hughes-Turnbull AO.



Other

Die **sonstigen Events** umfassen unser populäres Young Executive Forum und Events, die wir in Kooperation mit unseren Partnern organisieren oder die von Mitgliedern veranstaltet werden.

Other events include, for example, the popular Young Executive Forum as well as events organised in cooperation with external partners or initiated by a Chamber member.